
SV 4 oktober 2021. 

In aanvulling op onze schriftelijke vragen mbt bomenbeheerplan., d.d. 17-9-2021. 

In de informatienota Toelichting Bomenbeheer wordt gesproken over het dunnen, vervangen en 

verwijderen van bomen. Daaruit blijkt dat grote aantallen bomen gekapt worden en er geen herplant 

voor is. Respectievelijk 4650 + 1350 + 500 bomen. 

Veel van deze bomen zijn gezond en hebben vanwege hun leeftijd een grote waarde voor onze 

leefomgeving. 

De vraag is of wij eigenlijk wel van deze bomen af willen. 

Daarom deze aanvullende vraag: wat zijn de kosten als we er met elkaar voor kiezen om de gezonde 

bomen die op de nominatie staan gekapt te worden, wel laten staan en onderhouden. 

Zieke bomen en populieren op leeftijd buiten beschouwing gelaten. 

Vriendelijke groet, 

Fred Temminck 

fractie voorzitter 
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